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Algemeen

Gematigd positief. Het verzamelen van documenten is gestart en gaat de komende week

door. Toestemming is binnen van alle relevante centra en documenten worden nu

verzameld, ingelezen en gefilterd. Het verzamelen en selecteren van e-mails is gestart

(40% van de sleutelfiguren heeft al akkoord gegeven). VWS heeft verzocht eind

november telefonieberichten te willen hebben. Lijkt haalbaar. De Privacy Officer heeft

aangegeven dat het gehele project zeer complex is vanwege alle juridische deelgebieden
en is niet in staat nu te adviseren maar ook dat dit de voortgang voor het WOB-niet in

de weg staat. Wel gaan we voor de archivering nog nader met elkaar aan de slag.
Reconstructie verloopt voorspoedig, eerste sessie met (een deel van de) sleutelfiguren
staat gepland voor 17 november. Daarbij zal ook nadere informatie worden uitgewisseld
over voortgang Carve.

De evaluaties verlopen goed. Afgeronde AR en IG] evaluaties over testbeleid vanuit

lerend paradigma en doen recht aan rol RIVM.

Archief

De documenten van de verschillende centra worden ingelezen in RIVMDoc. Met de in

RIVMDoc aanwezige zoek-tool worden corona-relevante documenten onderscheiden van

niet relevante documenten. Er is een QenA op de Wikipagina hoe we met de

documenten omgaan. Met alle centra zijn afspraken gemaakt over wat er wel en niet

ingelezen moet worden..

Technisch is alles gereed om ook de e-mail van sleutelfiguren in te gaan lezen en te

selecteren. Het is een tijdrovende handeling. Een handleiding hoe de telefonische

berichten kunnen worden veiliggesteld is verspreid onder de sleutelfiguren. Met het cog

op privacy wordt daar meer zelfwerkzaamheden gevraagd van de medewerkers. Indien

gewenst kunnen wij het over nemen van de betrokkenen.

VWS wil 24 november telefonie- Daarvoor wordt een protocol opgesteld met VWS.

berichten hebben van de sleutelfiguren. Dit is haalbaar voor whatsapp. Voor sms en

signal wordt het lastig maar deze zijn voor zover we nu weten weinig gebruikt.

We zijn voornemens voor de archivering (dat is overigens in de tijd echt nog wel ver weg

want pas over tien jaar moeten onze archieven na het nationaal archief) een privacy

impact assessment (pia) te laten maken (de huidige concept pia wordt hiervoor dan

omgebouwd). Doordat corona als hot spot is benoemd is dit echt anders dan anders! De

archivering beslaat hierdoor alle covid gerelateerde documenten, alle e-mails en alle

tekstberichten (telefoon) van alle medewerkers. De Ondernemingsraad wordt bij deze

aanpak betrokken.

De lijst met sleutelfiguren is bijgesloten.
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Reconstructie en vertellen

We zouden de eerste debriefingsessie eind oktober houden maar hebben dit verschoven

vanwege herfstvakantie en omdat er de eerste twee weken al verschillende plenaire
sessies RIVM zijn. Wordt conform eerdere afspraak on-line sessie. De uitnodiging had je
al eerder op gereageerd en kan uit (zie bijlage).

Eind deze maand hebben we een concept tijdlijn rond alle communicatie van het RIVM

gereed, net als het fiche en tijdlijn rond het testbeleid. Een week later is de algemeen

tijdlijn gereed.
De sleutelfiguren worden geinformeerd over wat, waarom en voorwaarden in een sessie die gepland

staat voor 17 november

Evaluaties

©
AR en IG] evaluaties over testbeleid verlopen langs ‘lerend’ paradigma en doen recht aan

rol RIVM.

De Ovv heeft de scope ondertussen helder, maar vraagt enorm veel documenten en met

name e-mails op. Daarvoor geven ze ons twee weken (sic). Gegeven de voortgang
‘archief’ verwacht ik dat we de documenten kunnen leveren. De e-mails gaat ook lukken

en hebben we weten te beperken tot de sleutelfiguren. in eerste instantie heeft de OVV

alle e-mails van alle LCI-ers opgevraagd maar OVV heeft zich vooralsnog laten

overtuigen van onze werkwijze en neemt genoegen met de e-mails van de

sleutelfiguren.

Berenschot heeft interviews gehad met DG en directeur CIB. Deze verliepen goed. Wij

gaan tenslotte kijken of en hoe we de commissie van toezicht kunnen helpen. Ook is er

een concept reconstructie ontvangen van de NSOB. Deze ziet er goed uit en op

onvolkomenheden is gereageerd.

WOB-verzoeken

De werkwijze met VWS is vastgelegd in een protocol. Zoals eerder aangegeven is wat niet

openbaar zal worden lopende onderzoeken en databestanden, notities die op het OMT

besproken zijn en de verslagen van het OMT. Dit staat ook geagendeerd voor het overleg
DG RIVM / pSG VWS. De juristen van VWS zijn van mening dat zij de OMT documenten

afzonderlijk moeten beoordelen en dat een beoordeling door RIVM’'wob-deskundigen niet

toereikend is en dat zij ook zelf alle OMT-stukken moeten kunnen lezen en beoordelen.

Dit staat ook geagendeerd voor het komende overleg met de pSG. Vooralsnog lijkt VWS

wel het WOB besluit te nemen alle OMT stukken niet openbaar te maken.

Voor de Wob verzoeken zouden we per november starten met het uitwisselen van

documenten met vws zodat zij deze documenten kunnen lakken etc. De Privacy Officer

van het RIVM heeft aangegeven dat het gehele project zeer complex is vanwege alle

juridische deelgebieden en is niet in staat nu te adviseren. Met het verantwoordelijke
hoofd afgesproken dat documenten kunnen worden uitgewisseld met VWS. De werkwijze
is identiek met de werkzaamheden van VWS en er gelden ergo dezelfde privacy
elementen voor als binnen VWS. Daarnaast is het proces binnen RIVM vergelijkbaar met

andere reguliere Wob-verzoeken. Business as usual dus. Omdat er veel informatie van

RIVM naar Den Haag is dus wel een protocol opgesteld. Ook is er als extra een iv-

veiligheidsanalyse opgesteld. Uitwisseling met VWS kan starten als DG heeft ingestemd
met een protocol voor de gegevensuitwisseling.



Gezien de centrale beoordeling buiten RIVM en de geautomatiseerde afwikkeling kent de

afhandeling van WOB-verzoeken afbreukrisico’s voor RIVM, zoals inbreuk op de

wetenschappelijke integriteit van instituut en collega’s, vertrouwensbreuk met

werkrelaties en ook het ontbreken van documenten. De verantwoordelijkheid voor deze

en andere risico’s worden meegenomen in het overleg met de pSG.

Voor de selectie van alle berichten wordt een startgesprek gevoerd met de juristen van

VWS en centrumhoofden om te wijzen op aandachtspunten en gevoeligheden op de

verschillende terreinen. De juristen zullen vervolgens de documenten afzonderlijk
beoordelen en bepalen wat wel en niet openbaar moet worden. Voorafgaand aan

openbaarmaking van de documenten en e-mails wordt het dan nog voorgelegd aan de

betrokken RIVM-ers. Dit zal naar schatting nog wel (ten minste) twee maanden in beslag
nemen.
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